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Abstract (en)
[origin: US2020238353A1] Methods and apparatus for locally changing a roll gap in the region of the strip edges (10) of a rolled strip (1) in a rolling
stand (2). The roll gap can be changed locally in the region of the strip edges (10) of the strip (1) during the hot rolling. Axial displacement of the
working rollers (3, 4) in opposite directions is by a displacement distance s, where s is greater than or less than Δr/tan(α) and Δr indicates the wear
of the running surface (8) in the radial direction (R) and α indicates the pitch angle of the conical portion (7) of the respective working roller (3, 4).

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft Verfahren und eine Vorrichtung zur lokalen Veränderung eines Walzspalts im Bereich der Bandkanten (10) eines
gewalzten Bands (1) in einem Walzgerüst (2). Mittels der Erfindung soll der Walzspalt im Bereich der Bandkanten (10) des Bands (1) während
des Warmwalzens lokal verändert werden können. Diese Aufgabe wird erfindungsgemäß durch das axiale Verschieben der Arbeitswalzen (3,4) in
entgegengesetzte Richtungen um einen Verschiebeweg s gelöst, wobei s größer oder kleinerΔrtanαist und Δr den Ver-schleiß der Lauffläche (8) in
radialer Richtung (R) und α den Steigungswinkel des kegelförmigen Abschnitts (7) der jeweiligen Arbeitswalze (3,4) angibt.
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